
 

 

 

Z Á P I S 

z 2. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 14. 1. 2021 

 
  

Dne 14. 1. 2021 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:30 hodin a skončeno v 16:30 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, 

    Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, 

Zdeněk Havel 

  

Omluveni:             Vladimír Hlavatý 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

   Stanislav Štípek – zástupce FC Slavia Karlovy Vary 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2021 

4. Modernizace areálu FC Slavia Karlovy Vary - Drahovice  

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Původně navržený program jednání byl doplněn o bod č. 4 a program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2021 

 

Členové komise pokračovali v podrobném seznamování se s jednotlivými doručenými žádostmi             

o poskytnutí dotace. Žádostmi se bude komise dále zabývat na svém dalším jednání.  

 

 

4. Modernizace areálu FC Slavia Karlovy Vary - Drahovice 

 

Stanislav Štípek, zástupce fotbalového klubu FC Slavia Karlovy Vary, seznámil členy komise se 

stávajícím stavem areálu FC Slavia Karlovy Vary - Drahovice. V současné době je stav veškerého 

zázemí tohoto sportoviště nevyhovující, a proto by bylo vhodné jej zmodernizovat.  

Areál kromě fotbalistů klubu FC Slavia Karlovy Vary využívají také jiné kluby a organizace a také 

veřejnost. Mezi něž patří např.: 

 Střední škola služeb a stravování  

 TopGym K.Vary 

 TJ KSNP Sedlec 

 FB Hurrican 

Na modernizaci areálu je již zpracována studie, dle níž by tato modernizace stála celkem cca 35,8 mil. 

Kč. Studie bude uložena na odboru kultury, školství a tělovýchovy, kde do ní v případě zájmu ze strany 

členů komise bude možno nahlédnout.  

 

K financování této modernizace by bylo možné využít dotačního programu, který vypsala Národní 

agentura sportu Regionální sportovní infrastruktura 2020 – 2024 – investice nad 10 mil. Kč. 

Výzva je zaměřena na všeobecný rozvoj sportovní infrastruktury v České republice prostřednictvím 

realizace akcí, jejichž předmětem může být široké spektrum sportovních zařízení, vyjma těch, která jsou 

ze zaměření Výzvy přímo vyloučena či která nesplní podmínky stanovené Výzvou. Výsledkem realizace 

akce musí být sportovní zařízení, které je způsobilé k provozování sportu, pro který je určeno, a které 

bude po dobu udržitelnosti k provozování sportu skutečně využíváno. 

 

Zdroji financování akcí v rámci Výzvy jsou:  

a) státní rozpočet (kapitola 362) až do výše 70 % z celkových způsobilých výdajů, 

b) vlastní zdroje žadatele nejméně ve výši 30 % z celkových způsobilých výdajů. 

 

Žádosti jsou přijímány od 7. 12. 2020 do 30. 6. 2021. 

 

Jak z výše uvedeného vyplývá, projekt modernizace může být v rámci projektu financován do výše 

70%. Zbylých 30% musí být hrazen ze zdroje žadatele.  
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Z tohoto důvodu pan Štípek žádá členy komise STv a statutární město Karlovy Vary (jako vlastníka 

areálu) o vyjádření podpory se zapojením se do výše uvedeného dotačního programu a příslibu 

spolufinancování ze strany města. 

 

Členové komise doporučují Radě města Karlovy Vary podpořit projekt modernizace sportovního 

areálu FC Slavia Karlovy Vary – Drahovice a v případě získání dotačních prostředků Národní 

sportovní agentury pro tento projekt připravit zdroje financování.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 20. 1. 2021 v zasedací místnosti v 1. patře, Magistrátu města 

Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

Dne: 18. 1. 2021 

Zapsala: Gabriela Kavková                        __________________ 

       

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart  

                         předseda komise 


